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PÖYTÄKIRJA 
KOKOUS Gesterby-Sepänkylä Kyläyhdistys r.y., sääntömääräinen vuosikokous 
AIKA Tiistai 15.5.2012 klo 18 
PAIKKA Kirkkonummen kirjaston Porkkala-Sali 
PAIKALLA - Raimo Mättö, raimo.matto@dlc.fi 
 - Reijo Suvanto; 0504621124 
 - Asko Haapakoski, Ahjotie 2, asko.haapakoski@xerox.com 
 - Pauliina Saarela, pauliina.saarela@hotmail.com 
 - Johanna Westman, johanna.westman@hotmail.com 
 - Roger Lindman, Veklahdentie 103, family.lindman@kolumbus.fi 

- Peter Korhonen, Ahjotie 15, peter.korhonen@mitaten.fi 
- Kenneth Lindvall, Kenneth@pienryhmakotireimari.com 

 - Seppo Nyqvist, seppo.nyqvist@isoworks.fi 
 - Lauri Valli, Lauri.valli@coffeeboy.fi 
 - Leena Mutanen, mutanenleena@gmail.com 
 
KOKOUKSEN KULKU 
 
1. Kokouksen avaus 

- Kokous avattiin klo 18:50 (ennen virallista kokousta esitteli Ajelo Oy’n tj Teemu 
Sihvola Metropoli –kutsuliikennejärjestelmää, joka on HSL’n pilottina kehitteillä). 

2. Kokouksen puheenjohtaja, sihteeri, kaksi pöytäkirjantarkastajaa sekä tarvittaessa kaksi 
ääntenlaskijaa 
- Valittiin puheenjohtajaksi Raimo Mättö, sihteeriksi Roger Lindman, sekä 

pöytäkirjantarkastajiksi Kenneth Lindvall ja Lauri Valli (, jotka toimivat tarvittaessa 
myös ääntenlaskijoina). 

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
- Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi (kokouskutsu jaeltiin postilaatikoihin 

5.4.2012) ja päätösvaltaiseksi. 
4. Kokouksen esityslista hyväksyttiin työjärjestykseksi sellaisenaan 
5. Tilivuoden 2011 tilinpäätös, vuosikertomus sekä toiminnantarkastajan lausunto 

- Peter Korhonen esitteli yhdistyksen tilinpidon (Tarja Lång toimii kirjanpitäjänä) ja 
toiminnantarkastajan (Reijo Suvanto) lausunnon. 

6. Päätetään tilinpäätöksen vahvistamisesta ja vastuuvapauden myöntämisestä hallitukselle ja 
muille vastuuvelvollisille 
- Vuosikokous päätti yksimielisesti vahvistaa tilinpäätöksen ja myöntää vastuuvapauden 

toimineelle hallitukselle. 
7. Vahvistetaan kuluvan toimintavuoden (2012) toimintasuunnitelma, liittymis ja jäsenmaksujen 

suuruudet sekä tulo- ja menoarvio 
- Raimo Mättö esitteli 2012 toimintasuunnitelman ja talousarvion sekä esitti, että 

olemassa olevaa käytäntöä jäsenmaksuista jatketaan: liittymismaksua ei peritä, 
jäsenmaksu 5€. 

- Tulo- ja menopuolesta arvioitiin, että linja säilyy jotakuinkin edellisten vuosien 
kaltaisena. 

- Esitykset hyväksyttiin yksimielisesti. 
8. Päätetään hallituksen jäsenten määrä ja valitaan hallituksen jäsenet ja varajäsenet 

- Esitettiin, että hallituksen jäsenmäärää pidetään entisellään (5), ja että vanhat jäsenet 
valittaisiin uudelleen kuitenkin sellaisella muutoksella, että Johannes Kangas siirtyy 
varajäseneksi ja Johanna Westman siirtyy hallituksen varsinaiseksi jäseneksi. 
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- Esitykset hyväksyttiin, joten uusi hallitus on: 
Raimo Mättö, Johanna Westman, Roger Lindman, Peter Korhonen ja Asko Haapakoski; 
varajäseninä: Jaakko Rahja ja Johannes Kangas. 

9. Valitaan yksi tai kaksi tilintarkastajaa ja heille yksi tai kaksi varatilintarkastajaa 
- Ehdotettiin, että Reijo Suvanto jatkaa toiminnantarkastajana 
- Ehdotus hyväksyttiin. Yhdistyksen toiminnan laajuus ei edellytä toista 

toiminnantarkastajaa eikä varamiestä ole tarpeen valita. 
10. Muut asiat 

- Muita virallisia asioita ei ollut. 
11. Kokouksen päätös 

- Kokous päätettiin klo 19.32. 
 

Keskustelua ajankohtaisista asioista 
- Keskusteltiin kyläyhdistyksen mahdollisesta mielenkiinnosta palauttaa Sepänkylälle 

sen aiempi perinteinen nimi ”Smedsby”. 

Läsnäolleiden esilletuomat näkemykset eivät puoltaneet erityisen aktiivisuuden 
kohdistamista nimikysymykseen, mutta asiaa voi kuulostella asianomaisilta tahoilta 
kunnallishallinnosta. 

- Keskusteltiin mahdollisuuksista muuttaa kyläyhdistyksen nimeä kuvastamaan 
selkeämmin alueen molempia kieliryhmiä. 

Hallitus on ryhtynyt tuottamaan kotisivuille aineistoa myös ruotsiksi Johanna 
Westmanin aktiivisuudella. Tässä yhteydessä on keskusteltu myös mahdollisesta 
yleisemmästä kiinnostuksesta muokata yhdistyksen nimi heijastamaan alueen 
kaksikielisyyttä, mikä toki nykyisessäkin nimessä kuultaa ”Gesterby” –osan kautta 
historiallista taustaa. 
Läsnäolijat eivät ottaneet nimikysymykseen erityisempaa kantaa, mutta kotisivuille 
ruotsinkielinen aineisto luo laajempaa kontaktipintaa, joten sitä pidettiin myönteisen 
asiana. 

- Keskusteltiin nykyisen laajakaistan tasosta. Löytyykö mielenkiintoa nostaa 
palvelutasoa ja löytyykö valmiutta kantaa tähän liittyvät väistämättömät kustannukset. 

Läsnäolleet eivät nähneet tarpeelliseksi ryhtyä välittömiin toimenpiteisiin, mutta 
suunnitteluun tulevan vesihuollon runkolinjan yhteyteen on aiheellista vetää myöskin 
valokuitu, ja tässä suhteessa hallituksen on syytä olla aktiivinen. 

- Keskusteltiin julkisesta liikenteestä (”metropol” kokeilu) 

Kutsuperiaatteella toimiva liikennepalvelu koettiin kiinnostavana ja tarpeellisena 
lisäpalveluna. Sillä ehkä voitaisiin saada aikaan parempi hyöty/kustannus –suhde kuin 
tyhjinä jyristelevillä jäykästi aikataulutetuilla busseilla. Hallituksen toivottiin olevan 
tässä asiassa aktiivinen. 

- Keskusteltiin suunnitteilla olevista osayleiskaava- ja vesihuoltohankkeista 

Veklahti –  – -  vesirunkolinjan suunnittelu alkaa 2013. Suunnitelmiin ei kuulu liittää 
matkan varrella olevia yksittäistaloja suoraan runkolinjaan. 
Hallituksen toivottiin olevan asiassa aktiivinen. Tarvittaessa on ryhdyttävä perustamaan 
vesiosuuskunta. 

- Keskusteltiin Humaljärven vene-/rantapoukamaan liittyvistä seikoista – erityisesti 
mahdollisista tieyhteyksistä  

Viime vuoden loppukeväästä käytiin tallaamassa polku venepoukamaan (Korkbergetin 
kainalossa Humaljärven rannalla). Sinne on aikoinaan merkattu myös rasitetie, jota ei 
koskaan kuitenkaan ole vielä aktivoitu. Kokous kannatti hallituksen ehdotusta ryhtyä 
tässäkin asiassa aktiiviseksi. 


